
باشگاه استقلال: 

جواب پرسپولیس 
را در رسانه ها 

نمی دهیم
 علی خطیر، مدیر باشگاه استقلال 
در واکنش به موضع گیری باشگاه 
پرسپولیس و طرح شکایت از 
استقلال این واکنش را نشان داده 
است: »هواداران محترم استقلال، 
منتظر بودند تا از طریق مدیران 
باشگاه پاسخی به صحبت های 
مطرح شده روز گذشته یکی از 
باشگاه ها، داده شود. به اطلاع 
ران و  ران، سهامدا یه دا سرما
مالکان واقعی باشگاه استقلال 
می رسانم که ارکان باشگاه ضمن 
احترام به درخواست های مکرر 
شما جهت پاسخگویی به صحبت 
و همچنین شکایت مطرح شده در 
روز گذشته، اعلام می کند باشگاه 
فرهنگی-ورزشی استقلال نیازی 
نه ها  برای پاسخگویی در رسا
نمی بیند چون اگر حرفی هست 
در مرجع قانونی و به زبان قانون 
بیان خواهد شد نه با جنجال های 

رسانه ای بیهوده.«
خطیر ادامه داد: »آرامشی که 
امروز در استقلال شاهد هستیم، 
به دلیل گذشت، توافق، یکدلی 
و همراهی وصف ناپذیر ارکان 
در سطوح  که  است  ه  باشگا
مختلف ایجاد شده که آخرین 
نمونه آن را در روزهای گذشته همه 

مشاهده کردند. «
 

تداخل تمرین استقلال 
با نشست خبری

جواد نکونام در نشست خبری 
پیش از بازی با آلومینیوم اراک 
حاضر نشد. وقتی حمیدرضا 
رجبی، دستیار او در نشست 
خبری پیش از بازی حاضر و با این 
سؤال مواجه شد که چرا نکونام 
نیامده، رجبی اعلام کرد که 
تمرین استقلال با نشست خبری 
پیش از بازی تداخل پیدا کرده 
است. البته برخی از نزدیکان 
نکونام اعتقاد دارند سرمربی 
استقلال تمایل صد درصدی 
برای حضور در نشست نداشته 
را  رجبی  لیل  د همین  به   و 

فرستاده است.
 

مقایسه نکو و یحیی
بعد از اینکه نکونام قراردادش 
را به نفع باشگاه کاهش داد، 
ران استقلال در فضای  دا هوا
را سوژه  ین موضوع  ا زی  مجا
کردند. در صحبت هایی که میان 
استقلالی ها رد و بدل می شد یک 
موضوع خیلی قابل توجه بود. آنجا 
که رفتار این روزهای نکونام با رفتار 
دو هفته پیش گل محمدی که قهر 
کرد، قیاس می شد. استقلالی ها 
معتقدند نکونام همه جوره پای 
این باشگاه ایستاده اما گل محمدی 
بیشتر به دنبال گرفتن امتیازات مد 

نظرش است.

 zخبر

زبیر نیک نفس

دور از لیست

 یکــی از بازیکنانــی کــه در لیــگ امســال جزو مهره هــای ثابت ترکیب اســتقلال 
بــود، زبیــر نیک  نفس اســت. هافبک پرتلاش و جنگنده آبی هــا در پنج دیدار از 
6 مســابقه برگزارشــده تیمش از ابتدا به میدان رفت و یکی از نفرات حاضر در 
ترکیب اصلی بود، اما روز گذشته در ترکیب اصلی قرار نگرفت. زبیر دیروز قبل 
از بازی در صفحه شــخصی خود، پوســتر رســمی باشــگاه را منتشــر کرد و برای 
هم تیمی هایــش در جــدال مقابل آلومینیوم اراک آرزوی موفقیت کرده اســت.

ریکاردو  ساپینتو

تأیید محرومیت 4 ماهه

 ریکاردو ســاپینتو ســرمربی ســابق و حاشیه ساز اســتقلال این روزها در لیگ 
فوتبــال قبــرس هــم جنجال آفریــن شــد. این مربــی پرتغالــی در روی نیمکت 
آپوئــل در دیــدار برابــر آنورتوســیس از کــوره در رفــت و با داور چهــارم، مربی و 
یک هوادار رقیب درگیری شدیدی پیدا کرد و در نهایت به 4 ماه محرومیت 
محکــوم شــد. بــا تأییــد شــدن محرومیــت 4 ماهــه ســاپینتو به نظر می رســد 

مدیــران باشــگاه آپوئل به دنبال جانشــینی مناســب بــرای او خواهند بود.

مجید نامجو مطلق

دلداری امیر به مجید

چنــد روز پیــش مجیــد نامجو مطلق هافبک ســابق اســتقلال در ســوگ مادرش 
نشست و روز گذشته مراسم ختم مادر مجید نامجو مطلق برگزار شد. علیرضا 
خطیــر، ســمیعی و همچنیــن امیر قلعه نویی دیروز از جملــه افرادی بودند که در 
مجلــس ختــم مــادر نامجــو شــرکت کردند و به او تســلیت گفتنــد. نامجو مطلق 
زمانــی کــه برای اســتقلال بازی می کرد یکی از بهتریــن و تأثیرگذارترین بازیکنان 

ایــن تیــم بود و از این لحاظ برای اســتقلالی ها بشــدت قابل احترام اســت.

از کمپ آبی
استقلال 10

الزام هزینه 40 میلیاردی سرآغاز تحول در تیم های پایه؟

استقلال اجبار ای اف سی را به فال نیک بگیرد

 

نیم فصل برای تیم  امید  به پایان 
رسید، اما این پایان برای استقلال 
قی  با ی  ر بسیا ی  ر ا و مید ا نقطه 
گذاشت. امید استقلال با شکست 
تیم پرسپولیس در بازی دربی هم 
صدرنشینی را از سرخ   ها  گرفت و 
هم توانست در جنگ کری خوانی 
پیروز شود و در نهایت نام سیاوش 
اکبرپور بار دیگر میان استقلالی ها 
مطرح شود. برتری استقلال از یک 
منظر بسیار مهم بود و چهره یک تیم 
جوانمرد را به آبی ها داد چرا که با برد 
استقلال تیم سایپا )شاگردان محمد 
فدایی( صدرنشین شدند، سرخ ها 
دوم  و استقلال هم در جدول این 

مسابقات پنجم شد.

آنچه بعد از اتمام نیم فصل اول لیگ 
امید ها اهمیت پیدا کرد این است 
که تیم امید تا چه اندازه می تواند 
برای استقلال سود آور باشد و علاوه 
بر سود آوری برای تیم های پایه به 

بزرگسالان نیز فایده برساند. 
چندی پیش ای اف سی اعلام کرد 
که الزاماً تیم های پایه باید هزینه 40 
میلیاردی داشته باشند در غیر این 
صورت با محرومیت مواجه می شوند. 
با توجه به الزامی بودن این قانون،  
م تیم های  استقلال هم مثل تما
دیگر موظف به هزینه میلیاردی 
برای تیم های پایه خود است. این 
نکته نشان می دهد که از این پس 
استقلال نمی تواند بی توجه به هزینه 
در تیم های پایه باشد. در حالی که 
تاکنون کمترین پول در این تیم ها 
خرج شده  و بعضاً والدین بازیکنان 
پولدار نقش به سزایی در حمایت 

مالی تیم ها دارند که این نکته طبق 
قانون ای اف سی منتفی است.

نکته دیگری که باید به آن توجه کرد 
نیمه پر لیوان قانون اجباری ای اف سی 
است،چرا که استقلال با این اجبار 
هزینه درستی در بخش تیم های پایه 
خود خواهد داشت و قطعاً برای این 
تیم توفیق اجباری است و می تواند 
سرآغازی برای استعدادیابی و پیدا 
کردن چهره های نوظهوری باشد که تا 
پیش از این کوچکترین توجهی به آنها 
نمی شد و این مسأله نشان می دهد 
هر اجباری هم آن قدرها که فکرش 
را می کنیم بد نیست و یک جاهایی 
سرآغاز اتفاقات خوبی است که پیش 
از آن هرگز به آن توجه نشده است. 

البته استقلال تاکنون نشان داده 
که پتانسیل ساختن بازیکنانی را 
دارد که بتوانند ستاره  های فوتبال 
ایران در رده باشگاهی و همچنین 

رده  های ملی باشند. مجتبی جباری، 
آندو تیموریان، خسرو حیدری، پیروز 
قربانی، امیرحسین صادقی، وحید 
طالب لو، امید نورافکن و چندین 
بازیکن دیگر که در آکادمی  استقلال  
پرورش داده شده  از این دست 

نمونه ها هستند.
 تجربه نشان داده تیم هایی که 
رند  کادمی های بزرگ و قوی دا آ
متحمل هزینه های زیادی در بخش 
باشگاهداری نمی شوند و تیم خود 
را در طول فصل با هزینه کمتری 
نسبت به تیم های دیگری می بندند. 
استقلال اگر بتواند الزام ای اف سی را 
به فال نیک گرفته و با تزریق پول در 
آکادمی فوتبالش بازیکنان با استعداد 
را شناخته و پرورش دهد قطعاً در 
آینده ای نه چندان دور، نیاز نیست این 
قدر نگران بدهی های کلان باشد و از 
همین منبع استعداد پول های کلانی 

به دست خواهد آورد. در حال حاضر 
اما چند وقتی است که گفته می شود و 
به دلیل اختلافاتی که در آکادمی پیش 
آمده نه تکلیف آقای رئیس مشخص 
است و نه تکلیف مربیانی نظیر سبو 
شهبازیان! که چنین خبرهایی جز 
یأس و نا امیدی و مختل کردن پروسه 
بازیکن سازی نتتیجه دیگری به همراه 

نخواهد داشت.
باید توجه داشت که استقلال با به 
کار گیری مربیان توانمند تیم های پایه 
می تواند این راه را سریع تر طی کند 
و البته این اختلافات نباید به اهداف 
اصلی لطمه وارد کند. باید دید برنامه 
یا این مدیر  علی خطیر چیست و آ
رغبتی برای پایه گذاری اتفاقی نو که 
برای همیشه از او به یادگار بماند، دارد 
یا اینکه باز هم تیم های پایه استقلال 
لابه لای مشکلات عدیده مظلوم واقع 
شده و قربانی مسائل دیگر می شوند.

 تجربه نشان داده 
تیم هایی که 
آکادمی های بزرگ و 
قوی دارند متحمل 
هزینه های زیادی در 
بخش باشگاهداری 
نمی شوند و تیم خود 
را در طول فصل با 
هزینه کمتری نسبت 
به تیم های دیگری 
می بندند. استقلال 
اگر بتواند الزام 
ای اف سی را به فال 
نیک گرفته و با تزریق 
پول در آکادمی 
فوتبال خود بازیکنان 
با استعداد را شناخته 
و پرورش دهد 
قطعاً در آینده ای 
نه چندان دور، نیاز 
نیست این قدر نگران 
بدهی های کلان 
باشد

در جریان بازی اســتقلال مقابل هوادار، مســئولان برگزاری به محض دیدن مهدی هاشمی نســب، مربی اســتقلال سمت 
او رفتنــد و وی را بــه دلیــل نداشــتن کارت بــازی به روی ســکو ها منتقــل کردند. بعد از این اقدام هاشمی نســب مصاحبه ای 
انجام داد که در آن اشاره کرد به دست داشتن برخی مسئولان پرسپولیس در ممانعت با حضور او روی نیمکت استقلال! 
بعد از آن نیز مشــخص شــد که خبیری، یکی از اعضای هیأت مدیره باشــگاه اســتقلال موضوع نشســتن هاشمی نســب 
روی نیمکت اســتقلال را به نوعی به ســازمان لیگ تذکر داده اســت. اما در مصاحبه ای ســهیل مهدی، مســئول ســازمان 
لیگ گفت که اساســاً حضور هاشمی نســب روی نیمکت اســتقلال به دلیل نداشــتن کارت بازی غیرقانونی بوده و اگر این 
مربی در یکی، دو بازی قبل از بازی با هوادار نیز روی نیمکت استقلال دیده شده، دور از چشم سازمان لیگ بوده است. 
حتــی ســهیل مهــدی تأکیــد کــرد که مســئول برگزاری بازی های اســتقلال دچار اشــتباه شــده که اجازه داده هاشمی نســب 
در بازی هــای قبــل از هــوادار روی نیمکــت اســتقلال بنشــیند. حــال اینکــه تمــاس عوامل باشــگاه پرســپولیس در یادآوری 
ایــن موضــوع نقــش داشــته یــا خیــر، دیگــر نمی تواند اهمیتی داشــته باشــد و باشــگاه اســتقلال تا زمانــی که نتوانــد مجوز 
حضــور هاشمی نســب روی نیمکــت اســتقلال را بگیــرد، ایــن مربی قادر بــه همراهی تیمش در کنار زمیــن نخواهد بود. در 
روز هــای منتهــی بــه بــازی بــا آلومینیوم اراک باشــگاه اســتقلال تلاش هایی انجام داد تا شــاید مجوز حضور هاشمی نســب 

صــادر شــود کــه نتیجــه ای نداشــت تــا این مربــی بازی با آلومینیــوم اراک را نیز بــه مانند بازی با هوادار از دســت بدهد.

غیبت مربی استقلال به بازی با آلومینیوم رسید

هاشمی نسب در حسرت مجوز!

پشت پرده ثبت قرارداد گوستاوو بلانکو چه بود؟

مذاکره حسینی با بازیکنان برای کاهش قرارداد
چهارشــنبه شــب بــود کــه جــواد نکونــام 2/5 میلیــارد از 
قراردادش را کم کرد تا بخشی از مشکلات باشگاه استقلال 
بابــت ثبــت قــرارداد گوســتاوو بلانکو برطرف شــود. در عین 
حال که ســرمربی اســتقلال با این اقدام به نوعی باشــگاه را 
برای رســیدن به اهداف یاری رســاند، سید حسین حسینی، 
دروازه بــان اســتقلال نیــز نقــش قابــل توجهــی در موافقــت 

بازیکنــان اســتقلال با کاســتن از قــرارداد خــود ایفا کرد.
در واقــع مســئولان باشــگاه اســتقلال از مدت هــا قبــل از 
دروازه بــان خــود خواســتند بــه دلیــل رابطــه مطلوبــی که با 
بازیکنــان دارد، مذاکــره بــا آنهــا را بــرای کاهــش قرارداد هــا 
شــروع کنــد کــه حســینی نیــز از دو هفته پیــش تلاش های 
خــود را بــرای راضــی کــردن بازیکنان اســتقلال شــروع کرد.

دروازه بــان اســتقلال حتــی بــرای اینکه حســن نیــت خود را 

نشــان دهــد بخشــی از قــراردادش را بــه باشــگاه اســتقلال 
بخشــید تــا اولیــن قــدم را خــودش بــردارد. در ادامــه نیــز 
بازیکنان اســتقلال که دیدند حســینی که فصل پیش یکی 
از گران ترین بازیکنان اســتقلال بود، این چنین قراردادش 
را بــرای حــل مشــکل بلانکــو کم کــرده، آنها نیز یکــی بعد از 
دیگــری باشــگاه را در جریــان موافقــت خــود بــرای کاهــش 
قــرارداد اعــلام کردنــد تــا در نهایت کمک بزرگی به باشــگاه 

اســتقلال شــود و قرارداد گوســتاوو بلانکو ثبت شــود.
ایــن اقــدام البته به ســود بلانکــوی آرژانتینی نبــود. قرارداد 
ســعید مهــری و تعــدادی دیگــر از بازیکنان نیز اصلاح شــد 
تــا آنهــا هم دســتمزد های واقعی خود را در قراردادشــان به 
ثبــت برســانند تــا احیانــاً از لحــاظ قانونــی با مشــکل مواجه 

نشوند.
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